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(wyłączeń dokonano na podstawie  art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie 

do informacji publicznej (Dz. U. z 2014 r.,poz.782) 
 
PROTOKÓŁ Nr VIII/15 

z obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie 
z dnia 30 kwietnia 2015 r. w budynku Urzędu Miasta, 

ul. Kościuszki 1 /Sala Herbowa/ 
 
 
 
 Początek obrad  - godz. 12.00 
 Zakończenie obrad - godz. 15.40 
 
 

Radni Rady Miejskiej VII kadencji obecni na VIII Sesji: 
1. Brózda Sebastian 
2. Czechowski Adam 
3. Dżugaj Józef 
4. Herudziński Radosław 
5. Janicka Joanna 
6. Koszek Paweł 
7. Kowalski Karol 
8. Kubiak Dariusz 
9. Markiewicz Zdzisław 
10. Muskała Grzegorz 
11. Matyśkiewicz Dariusz 

12. Naturalna Elżbieta 
13. Pagieła Małgorzata 
14. Pawlikowska Jolanta 
15. Pierzchała Krzysztof 
16. Pytlewska Dorota 
17. Skorupa Ewa 
18. Wata Krzysztof 
19. Wodziński Józef  
20. Wyczachowski Michał 
21. Wysocki Piotr 
22. Wyszyński Dariusz 
 

 
 

Radni Rady Miejskiej VII kadencji nieobecni na VIII Sesji: 
1. Tadeusz Markiewicz 

 
 
AD. 1 
Otwarcie VIII Sesji. 
 
Obrady VIII Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie otworzył Przewodniczący Rady 
Dariusz Kubiak. Przywitał, wszystkich radnych Rady Miejskiej, zaproszonych gości, 
Kierownictwo    i pracowników Urzędu Miasta Bełchatowa, przedstawicieli mediów 
oraz wszystkich obecnych na sali obrad. 

 

Przewodniczący Rady Dariusz Kubiak po stwierdzeniu prawomocności obrad  
[w chwili otwarcia sesji na sali obecnych było 22 radnych] przystąpił do realizacji 
zaproponowanego porządku obrad. 
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AD. 2 
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kubiak, zgodnie z § 28 Statutu Miasta 
Bełchatowa przystąpił do ustalenia porządku obrad VIII Sesji Rady Miejskiej  
w Bełchatowie.  

Porządek obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie w brzmieniu jak poniżej, 
został przyjęty przez Radę 20  głosami „za” – jednogłośnie. 

Ustalony porządek obrad: 

1. Otwarcie VIII Sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji z dnia 26 marca 2015 r. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi, złożonej przez Państwa: 
Stefana Mielczarka, Michała Mielczarka , Karolinę Mielczarek, Sebastiana 
Mielczarka i Marcina Michalskiego do ustaleń projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru 
ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy./druk nr 1/ 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi, złożonej przez Państwa: 
Jana i Elżbietę małż. Szrajer do ustaleń projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru 
ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy. /druk nr 2/ 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zgodności miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu 
miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową  
i Aleją Włókniarzy z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Bełchatowa”. /druk nr 3/ 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego ulicami: 
Czapliniecką, Lipową  i Aleją Włókniarzy./druk nr 4/ 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zmiany uchwały Nr XLII/368/13 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 
listopada 2013r. w sprawie określenia zasad nabywania i gospodarowania 
nieruchomościami gminy Miasto Bełchatów./druk  nr 5/ 

9. Raport o stanie oświaty w mieście./druk  nr 6/ 
10. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta Bełchatowa  

z  Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie, za rok 2014./druk  nr 7/ 

11. Ocena zasobów pomocy Społecznej za rok 2014 dla Miasta Bełchatowa 
przygotowana w systemie Centralnej Aplikacji Statystycznej./druk  nr 8/  

12. Informacja na temat realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Miasta Bełchatowa za rok 2014. /druk nr 9/ 

13. Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 
14. Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 

Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 
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15. Interpelacje Radnych. 
16. Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
17. Zamknięcie obrad sesji.  
 
 
AD. 3 

Przyjęcie protokołu z VII Sesji z dnia 26 marca 2015 r. 

 
Protokół z VII Sesji z dnia 26 marca 2015 roku  został przez Radę przyjęty 20 
głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 
 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĄŁ WICEPRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ  

JÓZEF WODZIŃSKI 

 
 

 

AD. 4 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi, złożonej przez Państwa: 

Stefana Mielczarka, Michała Mielczarka , Karolinę Mielczarek, Sebastiana 

Mielczarka i Marcina Michalskiego do ustaleń projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru 

ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy. 

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła Pani 

Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 

 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 
(22 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
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Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi, 
złożonej przez Państwa: Jana i Elżbietę małż. Szrajer do ustaleń projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Bełchatowa – obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją 
Włókniarzy, został przyjęty przez Radę 19 głosami „za” przy 3 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 
Uchwała nr VIII/48/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 

AD. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi, złożonej przez Państwa: 

Jana i Elżbietę małż. Szrajer do ustaleń projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru 

ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy.  

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła Pani 

Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta 

 Komisję Gospodarki Komunalnej 

 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

 

(22 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi, 
złożonej przez Państwa: Jana i Elżbietę małż. Szrajer do ustaleń projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Bełchatowa – obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją 
Włókniarzy, został przyjęty przez Radę 20 głosami „za” przy 2 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 
 
Uchwała nr VIII/49/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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AD. 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 

zgodności miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu 

miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego ulicami: Czapliniecką, Lipową  

i Aleją Włókniarzy z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Bełchatowa”.  

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła Pani 

Dorota Kupska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta 

 Komisję Gospodarki Komunalnej 
 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

 

(22 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zgodności miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego 
ulicami: Czapliniecką, Lipową i Aleją Włókniarzy z ustaleniami „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Bełchatowa”, został przyjęty przez Radę 20 głosami „za” przy 2 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 
Uchwała nr VIII/50/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 

AD. 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 

zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego ulicami: 

Czapliniecką, Lipową  i Aleją Włókniarzy wraz z autopoprawką. 

Uzasadnienie do projektu uchwały wraz z autopoprawką z dnia 29.04.2015 r.,  

w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła Pani Dorota Kupska – Dyrektor Biura 

Planowania Przestrzennego. 
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 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 

 

Radny Paweł Koszek poprosił o posprzątanie terenów zielonych wokół cmentarza 
ewangelickiego. 
 
Radny Krzysztof Pierzchała zapytał o możliwości prawne korzystania  z  prawa 
służebności i wyznaczenia drogi lokalnej. 
Pani Dorota Kupska wyjaśniła, iż wszystko zależy od rozmowy z właścicielami 
gruntów. Najbardziej restrykcyjne jest ustanowienie drogi koniecznej przez Sąd.  
 
Głos w dyskusji zabrał Radny Dariusz Matyśkiewicz. Złożył podziękowania dla Biura 
Planowania Przestrzennego i Wydziału Geodezji i Architektury. 
Powiedział, że głosując za tą uchwałą kończymy pewien etap, w którym jako Miasto 
Bełchatów powinniśmy chwalić się tym, że stajemy się liderem w kwestii 
„obłożenia” miasta planami przestrzennymi. 
 
 
(22 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Bełchatowa – obszaru ograniczonego 
ulicami: Czapliniecką, Lipową  i Aleją Włókniarzy wraz z autoporawką, został 
przyjęty przez Radę 22 głosami „za”- jednogłośnie.  
 
Uchwała nr VIII/51/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĄŁ PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
DARIUSZ KUBIAK 

 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

 

AD. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLII/368/13 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 28 

listopada 2013r. w sprawie określenia zasad nabywania i gospodarowania 

nieruchomościami gminy Miasto Bełchatów. 
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Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła Pani 

Elżbieta Rawicka-Radwańska– Dyrektor Wydziału Geodezji i Architektury. 

 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta wraz z wnioskiem: 

aby w § 6, § 8, § 15 i § 18 zapis „opinii Komisji Gospodarki Komunalnej 

Rady Miejskiej w Bełchatowie” zamienić na zapis „opinii Komisji Budżetu  
i Skarbu Miasta i Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej  
w Bełchatowie”,  

 Komisję Gospodarki Komunalnej, 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego. 
 
 
W trakcie dyskusji Radny Dariusz Matyśkiewicz poinformował, że ideą pomysłu 
zmiany tej uchwały było uproszczenie procesu inwestycyjnego. Dzisiaj Bełchatów 
ma prawie 100% planów przestrzennych, które pokazują przeznaczenia działek.  
W takcie uchwalania tych planów radni mieli okazję się wypowiedzieć, nie widzę 
potrzeby wyrażania dodatkowej zgody. Zachęcam Państwa do przegłosowania tego 
projektu. W znacznym stopniu ułatwiłoby to i przyśpieszyło proces inwestycyjny 
polegający na zbywaniu i nabywaniu nieruchomości. 
 
Odnosząc się do powyższej wypowiedzi Radny Krzysztof Pierzchała powiedział, że 
rozumie stanowisko byłego Wiceprezydenta, który dostrzega problem w procesie 
inwestowania. Jednak funkcją Rady, jest również funkcja kontrolna. Radni powinni 
wiedzieć, jaki jest obrót majątkiem. Przynajmniej jedna Komisja powinna się  
z takim wnioskiem zapoznać i wyrazić opinię. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz odpowiedział, iż nie widzi potrzeby kontroli 
kogokolwiek, jeśli ma obowiązek tylko i wyłącznie postępowania zgodnie  
z  zapisami planu przestrzennego. 
 
Radna Elżbieta Naturalna wyjaśniła, że na Komisji Budżetu i Skarbu Miasta długo 
dyskutowano nad propozycją zmiany projektu uchwały. Opiniowanie zbywania i 
nabywania majątku gminy jest zadaniem Komisji, niezależnie od tego, czy znajduje 
się on na terenach objętych planem czy nie. W imieniu swoim i członków Komisji 
którzy głosowali za tym wnioskiem proszę o jego przegłosowanie  
Wniosek Komisji Budżetu i Skarbu Miasta w Bełchatowie o treści : 

„aby w § 6, § 8, § 15 i § 18 zapis „opinii Komisji Gospodarki Komunalnej Rady 
Miejskiej w Bełchatowie” zamienić na zapis „opinii Komisji Budżetu  
i Skarbu Miasta i Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej  
w Bełchatowie” 

został przegłosowany  przez Radę 18 głosami „za”, 2 głosami „przeciw’ i 2 głosami 
„wstrzymującymi się”. 
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(22 radnych obecnych na sali) 
Głosowanie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/368/13 Rady Miejskiej  
w Bełchatowie z dnia 28 listopada 2013r. w sprawie określenia zasad 
nabywania i gospodarowania nieruchomościami gminy Miasto ,  został przyjęty 
przez Radę 18 głosami „za”, 2 głosami „przeciw’ i 2 głosami „wstrzymującymi się”. 
 
Uchwała nr VIII/52/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 

 

AD.  9 

Raport o stanie oświaty w mieście. 

Przedmiotowy raport radni otrzymali w formie pisemnej. 

Wprowadzenia do punktu w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, dokonała Pani  
Elwira  Antońska  – Dyrektor Wydziału  Oświaty i Pani Grażyna Bartnik – Główny 
Specjalista w Wydziale Oświaty. 
 

 

W trakcie pytań, głos zabrał Radny Krzysztof Pierzchała, który był zainteresowany 
szczegółami pomocy, którą mogą uzyskać dzieci obcokrajowców od szkoły lub 
samorządu. 

Radna Ewa Skorupa zapytała, czy organ prowadzący dał zalecenia dyrektorom szkół  
do tworzenia arkuszy organizacyjnych? 

Radny Grzegorz Muskała chciał wiedzieć, czy do Miasta dotarły informacje mówiące 
o tym, że w związku z brakiem godzin dyrektorzy będą zmuszeni zwalniać 
nauczycieli i czy któryś z nauczycieli odchodzi na emeryturę? Radny zapytał też, na 
jakim etapie jest projekt powstania Zespołu Ekonomiczno Administracyjnego Szkół i 
Przedszkoli ? 

Przewodniczący Rady, Pan Dariusz Kubiak zapytał z czego wynika różnica  
w tygodniowym wymiarze zajęć pozalekcyjnych w Szkole Podstawowej nr 3 i nr 1 ? 
Poprosił też o zwrócenie uwagi dyrektorom szkół w zakresie większej dbałości 
prowadzenia stron internetowych. 

 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty - Pani Elwira Antońska odpowiadając na powyższe 
zagadnienia poinformowała iż: 

Ośmioro dzieci obcokrajowców którzy zamieszkali w Polsce pochodzi m.in. z Chin, 
Włoch i Peru. Zapewnione są dla nich dodatkowe lekcje języka polskiego  
w wymiarze 2 godzin tygodniowo dla każdego dziecka, przez okres roku. Szkoły 
wykorzystują również pomoc ze strony bibliotek i  wychowawców, aby dzieci jak 
najlepiej się zaklimatyzowały.   
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Dyrektorom zostało przekazane pismo w którym prosiliśmy, aby liczebność 
oddziałów pozostała na poziomie 25 uczniów, a szkolne plany nauczania były 
zgodne z ramowymi wskazanymi w Rozporządzeniu. Prosiliśmy również, aby 
wcześniej uzyskiwano zgodę organu prowadzącego w sytuacji tworzenia grup 
mniejszych, niż wynikające z Rozporządzenia. Dyrektorzy kierowali wnioski do Pani 
Prezydent dotyczące m.in.: tworzenia dodatkowych oddziałów, zapewnienia 
pomocy logopedycznej i terapii pedagogicznej, czy też wyrażenia zgody na 
innowację programową związaną z rozszerzeniem nauczania języka angielskiego na 
poziomie klasy I. 

Nie mam informacji na temat zwalniania nauczycieli. Analizując informację  
o naborze, spodziewam się problemów kadrowych w pewnych gimnazjach. 
Wpłynęły oficjalne prośby o pomoc w znalezieniu zatrudnienia w nowym roku 
szkolnym. Wykorzystując swoje uprawnienia wynikające z karty nauczyciela, Miasto 
próbowało zobowiązywać nauczycieli do uzupełniania etatu lub przenosić ich  
w trybie art. 18. Nie mam również informacji, że któryś z nauczycieli 
posiadających uprawnienia emerytalne zechce z nich skorzystać.  
Prace nad stworzeniem Zespołu Ekonomiczno Administracyjnego Szkół i Przedszkoli 
zostały wstrzymane, są w zawieszeniu. Plany są takie, aby nie był on tworzony od 1 
września, ale w terminie późniejszym.  

Odnosząc się do pytania Przewodniczącego Rady, Pani Dyrektor odpowiedziała, iż 
różnica w wymiarze zajęć pozalekcyjnych wynika głównie z faktu prowadzenia 
oddziałów integracyjnych. W Szkole Podstawowej nr 1 jest dużo uczniów którym 
trzeba zapewnić realizowanie zaleceń wskazanych przez Poradnię Psychologiczno-
Pedagogiczną. Dodatkowe godziny przeznaczane są głównie dla logopedów oraz na 
terapię i rehabilitację ruchową. Szkoła Podstawowa nr 3 jest jedyną szkołą,  
w której nie ma dziecka posiadającego orzeczenia o potrzebie kształcenia 
specjalnego. Dziękując za uwagę dotyczącą stron internetowych szkól, Pani 
Dyrektor poinformowała, że wśród priorytetów kształcenia zaplanowano szkolenie 
dyrektorów z zakresu dostępu do informacji publicznej. 

 

Głos w dyskusji zabrała Radna Ewa Skorupa. Zdaniem Radnej, celem 
przedstawienia raportu jest zapoznanie się ze strukturą wydatków i problemami 
które dotyczą oświaty miejskiej. Na jego podstawie Radni mogą lepiej zrozumieć 
decyzje zarządcze organu wykonawczego. Zwróciła uwagę na wzrost ilości 
nauczycieli przebywających na urlopach zdrowotnych. Powiedziała, że trzeba 
zaprogramować działania, które będą temu przeciwdziałać. Takim działaniem może 
być zachęcenie i zmotywowanie nauczycieli którzy mają osiągnięty wiek 
emerytalny, do skorzystania z przejścia na emeryturę. Przy stworzeniu 
odpowiednich warunków od skorzystania z art. 20, można nauczycielowi wypłacić 
dodatkowo 6-cio miesięczną odprawę, plus 3 miesięczną która mu się należy. Jest 
to korzystniejsze, niż 12 pensji wypłacanych podczas urlopu zdrowotnego. 
W swojej wypowiedzi poruszyła również kwestię wydatkowania pieniędzy na 
rozliczenie średnich wynagrodzeń nauczycieli. Zamiast wypłacać je jedną transzą, 
można spowodować że trafiłyby one wcześniej do nauczycieli którzy proponowaliby 
np. ciekawe zajęcia pozalekcyjne. W ten sposób promowani byliby nauczyciele 
którzy pracują. 
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Radna Ewa Skorupa zachęciła do głębszej analizy raportu i zaplanowania kierunków 
pracy po to, by zaobserwować efekty w przyszłości.  
 

Radny Dariusz Matyśkiewicz podziękował Pani Wiceprezydent Agnieszce Wysockiej 
za otrzymany materiał i stwierdzenie, że miniony rok był dobry dla oświaty. Od 
wielu lat Miasto Bełchatów celowo wskazuje środki na oświatę jako te, które należy 
dokładać, by utrzymać poziom oświaty i szkół. W jego przekonaniu, podsumowanie 
raportu jest trafne, a obrany kierunek jest kontynuacją działań które były 
podejmowane wcześniej. 

Radny Krzysztof Pierzchała i Radny Radosław Herudziński byli zainteresowani tym, 
czy program motywowania nauczycieli do odejścia na emeryturę za pomocą bodźca 
materialnego był realizowany wcześniej, jeśli tak to na jakich zasadach i ile osób  
z niego skorzystało?  

 

Pani Elwira Antońska – Dyrektor Wydziału Oświaty odpowiedziała, że : 
„Program oznacza pewien system działań. Zacytowany przez Panią Skorupę art. 20 
To zapisy Karty Nauczyciela, które mówią, że w sytuacji zmian organizacyjnych 
jednostki, uniemożliwiających dalsze zatrudnienie nauczyciela, dyrektor szkoły po 
wcześniejszym powiadomieniu związków zawodowych, może z nim rozwiązać 
stosunek pracy. W przypadku nauczyciela mianowanego dyplomowanego, 
towarzyszy temu wypłata odprawy równej sześciomiesięcznemu wynagrodzeniu.(…) 
Na ten moment przy tym stanie prawnym, nic  nie wskazuje na możliwość 
korzystania z art.20 w szerokim zakresie w gimnazjach i szkołach podstawowych. 
Musiałyby nastąpić bardzo istotne zmiany w strukturze szkolnictwa i w kierunkach 
nauczania. Nauczyciele mają kwalifikacje do nauczania dwóch i trzech 
przedmiotów, więc rozwiązanie stosunku pracy mogłoby budzić zastrzeżenia co do 
racjonalnego gospodarowania środkami pieniężnymi.” 
 

 

Z  Raportem  zapoznały się  następujące Komisje: 

 Komisja  Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisja  Oświaty, Kultury i Sportu. 
 

 
 

Rada Miejska w Bełchatowie  zapoznała się z Raportem o stanie oświaty  

w mieście. 

 
 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĘŁA WICEPRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ 
JOLANTA PAWLIKOWSKA 
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AD. 10 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta Bełchatowa  

z  Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, za rok 2014. 

Przedmiotowe sprawozdanie radni otrzymali w formie pisemnej. 

Wprowadzenia  do przedmiotowego punktu w imieniu Prezydenta Miasta 
Bełchatowa, dokonała Pani  Izabela Rudzka  – Kierownik Zespołu ds. Współpracy  
z Organizacjami  Pozarządowymi. 

 
 

 Ze  Sprawozdaniem  zapoznały się  następujące Komisje: 

 Komisja  Oświaty, Kultury i Sportu, 

 Komisja Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 
 
Rada Miejska w Bełchatowie przyjęła Sprawozdanie z realizacji Programu 
Współpracy Miasta Bełchatowa z  Organizacjami Pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 
o działalności pożytku publicznego o wolontariacie, za rok 2014. 

 
 
AD. 11 

Ocena zasobów pomocy Społecznej za rok 2014 dla Miasta Bełchatowa 

przygotowana w systemie Centralnej Aplikacji Statystycznej./druk  nr 8/  

Przedmiotową informację radni otrzymali w formie pisemnej. 

Wprowadzenia  do przedmiotowego punktu w imieniu Prezydenta Miasta 
Bełchatowa, dokonała Pani Nina Galewska – Kierownik Zespołu ds. Pomocy 
Społecznej i Zdrowia  

 
 

 Z przedmiotową informacją zapoznała się Komisja Rodziny, Zdrowia i 
Opieki Społecznej. 

 

Pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
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Rada Miejska w Bełchatowie  zapoznała się z Oceną zasobów pomocy 
Społecznej za rok 2014 dla Miasta Bełchatowa przygotowaną w systemie 
Centralnej Aplikacji Statystycznej. 

 
 
AD. 12 

Informacja na temat realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami 

komunalnymi na terenie Miasta Bełchatowa za rok 2014.  

Przedmiotową informację radni otrzymali w formie pisemnej. 

Wprowadzenia do punktu w imieniu Prezydenta Miasta Bełchatowa, dokonała Pani 
Mariola Robaszek-Zając – Koordynator Zespołu ds. Zarządzania Gospodarką 
Odpadami Komunalnymi. 

 

 Z  przedmiotową informacją zapoznały się  następujące Komisje: 

 Komisja  Budżetu i Skarbu Miasta, 

 Komisja  Gospodarki Komunalnej, 

 Komisja Prawa i Porządku Publicznego. 

 

Radna Jolanta Pawlikowska zapytała na jaki okres czasu będzie zawarta umowa 
pryz następnym przetargu i jak to wygląda w innych miastach? 
Pani Mariola Robaszek-Zając odpowiedziała, iż najczęściej jest to okres 
jednoroczny. Miasto jest na etapie przygotowywania opisu przedmiotu zamówienia 
i uzgadniania tej kwestii. Na dzień dzisiejszy nie jest wiadome czy będzie to okres 
1,5 roczny czy dłuższy. 
 
W ramach dyskusji głos zabrał Radny Dariusz Matyśkiewicz, który podziękował Pani 
Koordynator i Zespołowi ds. Zarządzania Gospodarką Odpadami Komunalnymi za 
ciężką pracę którą włożyli, aby system funkcjonował sprawnie. Warto było 
prowadzić edukację ekologiczną poprzez przedszkola i szkoły oraz  pozyskiwać na 
to środki, zarówno z Wojewódzkiego jaki i Łódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, 
po to ,żeby ten program wdrożyć. 

Radny Krzysztof Pierzchała zwrócił uwagę na wysokość stawki opłaty za odbiór 
odpadów komunalnych na poziomie  7 zł od osoby, ustaloną w poprzedniej 
kadencji, dzięki której pokrycie kosztów wpływami jest na poziomie 97%.  
Według Radnego, umowa na okres 1,5 roku jest optymalnym rozwiązaniem.  
 

Rada Miejska w Bełchatowie  zapoznała się z Informacją na temat realizacji 

zadań z zakresu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta 

Bełchatowa za rok 2014.  

 

 

 



 

 

Protokół Nr VIII/15 z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. 

Strona 13 z 14 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĄŁ PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
DARIUSZ KUBIAK 

 

 

AD.13 

Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady Dariusz Kubiak poinformował Radnych o: 

-terminie Sesji Uroczystej w dniu 22.05.2015r. o godz.. 16.00; 

-otrzymaniu pisma w którym informuje się iż w skład Klubu Radnych wchodzą 

Radni: Krzysztof Wata, Paweł Koszek, Grzegorz Muskała i Dariusz Matyśkiewicz jako 

Przewodniczący tego Klubu. 

 

Przewodniczący podziękował Radnym za terminowe złożenie oświadczeń 

majątkowych i zaprosił na rozdanie flag narodowych mieszkańcom, które odbędzie 

się po Sesji na Placu Narutowicza. 

 
 
AD. 14 

Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 

Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 

 

 Przedmiotową informację radni otrzymali w formie pisemnej. 

 Pytań do przedstawionego materiału nie zgłoszono 

 

 

AD.  15 

Interpelacje Radnych. 

 

1. Radny  Grzegorz Muskała - treść interpelacji w załączeniu: 
a) dot. naprawy ubytku nawierzchni jezdni na skrzyżowaniu ul. 

Mioceńskiej a ul. Walerego Goetla, 
b) dot. budowy parkingu na działce nr 374/1 w obrębie 14 będącej 

własnością PECu w osiedlu  Binków, 
 

2. Radny  Paweł Koszek - treść interpelacji w załączeniu: 
a. dot. naprawy nawierzchni ul. Leśnej, 
b. dot. naprawy nawierzchni łącznika ul. Lipowej i Grażyny,  
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3. Radny  Krzysztof  Wata - treść interpelacji w załączeniu: 
a. dot. wyznaczenia i oznakowania znakami poziomymi miejsc 

parkingowych na osiedlu Dolnośląskim, 
b. dot. rozwiązania problemów parkowania przed blokiem 219 na osiedlu 

Dolnośląskim, 
 

4. Radny  Karol Kowalski - treść interpelacji w załączeniu: 
a. dot. zamontowania światła w windzie zewnętrznej dla osoby 

niepełnosprawnej w bloku nr 3 na os. 1 Maja, 
 

5. Radna  Jolanta Pawlikowska - treść interpelacji w załączeniu: 
a. dot. budowy obwodnicy Bełchatowa. 

 
 
AD.  16 
Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
Brak spraw różnych, zapytań i wolnych wniosków. 
 
 
AD.  17 
Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
Zamknięcia obrad VIII Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bełchatowie 
Dariusz Kubiak. 

 

 
                                                 Dariusz Kubiak 

 
                                                Przewodniczący 
                                       Rady Miejskiej w Bełchatowie 

 
 

 
 

  
 
 
          Jolanta Pawlikowska     Józef Wodziński 
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